
PROCES-VERBAL 
SEDINTA ORDINARA 

31.12.2024 

, Sedinta a fost convocata la initiativa primarului comunei Corbeanca in temeiul prevederilor 
' OUG m.57/2019, privind codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. 

Locul desfasurarii sedintei a fost imobilul "Casa Tineretului" din Satul Ostratu, Judetul Ilfov, 
'• ora09.00. 

Potrivit listei de prezenta, au semnat prezenta fizic un numar de 9 consilieri din totalul de 17 
• consilieri, domnii consilieri locali, Minu Mihaela- Madalina, Pavel Mares Alexandru, Stefan Valentin, 
, Visanoiu Constantin, Lazanu Daniela - Gianina si Carava Dorei participand on-line la sedinta. De la 
sedinta lipseste domnul consilier Manole Gheorghe. 

De asemenea, la sedinta participa primarul comunei Corbeanca, domnul Apateanu Stefan Adrian 
1 cat si ceteteni ai comunei Corbeanca, respectiv domnul Prisaca Razvan, Burcea Silviu si Dragomir 
'Ionut. 

Inainte de a supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare din data de 18.12.2024, 
viceprimarul comunei Corbeanca domnul Mihailescu Nicolae Sorin care a indeplinit functia de 
presedinte al acelei sedinte aduce la cunostinta consilierilor locali ca nu a semnat versiunea inaintata de 

, secretarul general a procesului verbal al sedintei din 18.12.2024, intrucat secretarul general al comunei 
Cc:,rbeanca a mentionat anumite aspecte subiective in constinutul acestuia, aspecte ce nu fac obiectul 

' minutelor sedintelor consiliului local. 
Presedintele de sedinta da citire procesului verbal al sedintei din data de 18.12.2024, respectiv a 

' pasajelor pe care acesta le-a corectat cat si a celor pe. care acesta considera ca ar trebui eliminate din 
• continutul procesului verbal Astfel versiunea finala a procesului verbal al sedintei din data de 

•, 18.12.2024, are urmatorul continut: 
! 

PROCES-VERBAL 
SEDINTA EXTRAORDINARA DE INDATA 

18.12.2024 

Sedinta a fost convocata la initiativa Primarului comunei Corbeanca in temeiul prevederilor 
' O:UG m.57/2019, privind codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare, avand la baza 
, dispozitia m.400 din 17.12.2024. • 

Locul desfasurarii sedintei a fost imobilul "Casa Tineretului" din Satul Ostratu, Judetul Ilfov, 
, ora09.00. 

Potrivit listei de sedinta, au semnat prezenta fizic un numar de 6 consilieri din totalul de 17 
consilieri, respectiv: Balaita Sergiu, Lazanu Daniela; Mihailescu Nicolae, Caravana Dorel, Manole 
Gheorghe, Garibasfhar Peyman. Online, sunt cei conform listei de prezenta a sedintei. De la sedinta, 
lipsesc nejustificat domnii consilieri Hojda Adrian, Visanoiu Constantin, Valentin Stefan. 

De asemenea, lipseste si initiatorul proiectului de hotarare domnul primar Apateanu Stefan 
Adrian. 

Invitati din partea aparatului de specialitate al primarului, domnul consilier superior Grecu 
Viorel. In sala a mai fost prezent si domnul Ipate Nicolae,. 

Presedintele de sedinta deschide lucrarile si solicita secretarului general sa supuna la vot 
procesul verbal al sedintei extraordinare de indata din29 .11.2024. 

Secretarul general inainte de supunerea la vot, dupa ce a parcurs continutul procesului verbal 
mai sus mentionat, face o precizare in sensul ca in 29.11.2024 desi s-a retinut ca viceprimarul comunei 

: explica urgenta convocarii, aceasta nu se identifica in scris. 
Secretarul general constata ca sunt indeplinite conditiile privitoare la cvorum pentru 

desfasurarea acestei sedinte. 
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Procesul verbal supus la vot, se aproba cu unanimitatea celor prezenti. 
Intrucat niciun consilier nu solicita suplimentarea ordinii de zi cu alte proiecte de hotarare care 

, s-ar circumscrie unei "situatii de indata", presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi asa cum a 
fost transmisa prin dispozitia de convocare si care este aprobata cu unanimitatea celor prezenti. 

Inainte de a fi supus proiectul de hotarare spre aprobare, presedintele de sedinta intreaba 
consilierii locali daca. au intrebari legate de proiectul de hotarare aflat pe ordinea de zi 

Astfel, domnul consilier Semen Bogdan, solicita sa i se explice in ce consta rectificarea bugetului 
comunei in legatura cu suma pe minus. Acesta primeste explicatii de la domnul Ipate Nicolae. 

, , Se ia act de faptul ca avizele comisiilor de specialitate necesare acestui proiect de hotarare, sunt 
: pozitive de la toate cele trei comisii dar nu sunt prezentate informa materiala. Se supune la vot proiectul 
, de hotarare privind rectificarea bugetului general consolidat al comunei Corbeanca, pe anul 2024. 
' Se aproba cu unanimitatea celor prezenti, rectificarea bugetului local consolidat al comunei 
Corbeanca pe anul 2024, atat la partea de venituri cat sila partea de cheltuieli in suma de 70.049266 

' lei, conform anexa I. 
, Se aproba lista de investirii a bugetului general consolidat al comunei Corbeanca pe anul 2024, 
in' cuantum de 28.831.040 lei conform anexei 2. 

Secretarul general inainte de inchiderea dezbaterilor, aduce la cunostinta presedintelui de. se din ta 
, necesitatea analizarii cat mai urgente a cererii domnului consilier Caravana Dorei, care solicita: mapa 
, Consiliului Local, locatie pentru Consilierii Locali - unde sa poata acorda audiente, cu internet 
• functional si imprimanta, consilier juridic pentru Consiliul Local. 

. Se aproba de catre presedintele de sedinta ca aceste cereri sa fie transmise tuturor consilierilor 
' ', locali la comisii, intr-o modalitate tehnica de luare la cunostinta. 

, Se discuta despre obligativitatea efectuarii inventarului comunei. Secretarul General sustine ca 
' nu a fost in nicio comisie de inventariere pana acum, la nivcelul Comunei Corbeanca. Presedintele de 
, sedinta mentioneaza faptul ca unii consilieri locali au prezentat cadrul legal - respectiv Normele tehnice 
din 14.05.2020, aprobate prin HG 392/14.05.2020, unde la art.5 se prevede: 

Articolul 5 
(1) La nivelul fiecărei unităţi administrativ-teritoriale se constituie o comisie specială de 

• inventariere a domeniului public şi privat al unităţii administrativ-teritoriale prin dispoziţia autorităţii 
: executive, cu următoarea componenţă: 

• a) preşedintele consiliului judeţean, primarul, respectiv primarul general, după caz, sau altă 
persoană împuternicită de către acesta, în calitate de membru şi preşedinte al comisiei speciale; 

b) secretarul general al unităţii administrativ-teritoriale, în calitate de membru; 
.... etc. 

Dna consilier Gianina Lazanu aduce in discutie situiatia arieratelor comunei Corbeanca. 
: Consilierii Locali solicita o situatie reala a acestora- se va incerca aducerea la zi a facturilor inregistrate 
' in Contabilitatea Primari ei pana la sfarsitul lunii ianuarie 2025. 

Avand in vedere faptul ca nu mai sunt alte chestiuni de dezbatut si discutiile din sala nu sunt in legatura 
• , cu proiectul de hotarare aprobat, presedintele declara inchisa sedinta. 

Se supune la vot procesul verbal astfel cum a fost amendat de catre consilieri si se aproba 
, cu . unanimitatea celor prezenti fizic si on-line, cu exceptia acelor consilieri care au lipsit de la 

, • sedinta din data de 18.12.2024. 

Domnul consilier Pop Adrian Grigore face afirmatia ca acest comportament al secretarului 
gbneral este inacceptabil si in calitate de consilier local solicita primarului sa aplice acestuia o forma de 

, amonestare/avertisment. 
Domnul consilier Lupu Ion Sebastian afirma faptul ca secretarul general isi depaseste atributiile. 
Domnul consilier Snagoveanu Adrian face afirmatia ca secretarul general avea aceeasi atitudine 

, si in timpul cat acesta a indeplinit functia de primar, dar consilierii de la acea vreme nu au facut obiectii 
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, asupra compartamentului secretarului general. 

Presedintele de sedinta informeaza consilierii locali despre decizia data de catre instanta cu 
, privire la hotararea consiliului local de demitere a viceprimarului Snagoveanu Adrian. 

Tot presedintele de sedinta informeaza consilierii locali ca fata de cele trei proiecte de hotarari 
, inscrise pe ordinea de zi a sedintei au fost intocmite inca patru proiecte de hotarari , proiecte ce au fost 
comunicate prin e-mail consilierilor locali. 

, , Presedintele de sedinta da citire ordinii de zi a sedintei inclusiv a celor patru proiecte de hotarari 
: ce se doresc a fi suplimentate pe ordinea de zi si ulterior supune la vot ordinea de zi cuprinzand si cele 
, patru proiecte suplimentare si se aproba cu unanimitatea celor prezenti fizic si on-line. 

' hi continuarea sedintei se trece la analizarea proiectelor de hotarari, astfel: 
1. Proiect de hotarare privind aderarea Comunei Corbeanca, judeţul Ilfov, la Asociaţia 

, Comunelor din România. Domnul consilier Semen Bogdan Ionut intreaba pe presedintele de 
sedinta ce sume presupune a fi cheltuite de catre primaria Corbeanca in cazu aprobarii aderarii. 
Domnul primar raspunde ca aceste costuri sunt de aproximativ 2.000 lei/an. De asemneea, primarul 
afirma ca avantajul aderarii la aceasta asociatie este acela de a putea participa la proiecte comune 
alaturi de alte UAT-uri. 

Presedintele de sedinta informeaza consilierii locali ca votul acordat de catre cele trei comisii de 
, , specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de ho tarare este vot pozitiv. 

, Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de hotarare si constata ca acesta a fost aprobat cu 
majoritate de voturi (15) , domnul consilier Stefan Valentin abtinandu-se. 

: 2. Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii operaţionale pentru realizarea achiziţiilor 
publice pentru Servicii sociale şi alte servicii specifice cuprinse în anexa 2 a Legii 98/2016 
privind achiziţiile publice (procedură simplificată proprie) în cadrul UAT CORBEANCA. 

La solicitarea domnului consilier Semen Bogdan domnul viceprimar ofera lamuriri legate de 
acest proiect de hotarare. 

Domnul consilier Stefan Valentin intreaba pe domnul viceprimar cine a intocmit aceasta 
procedura. Domnul viceprimar raspunde ca aceasta a fost intocmita de catre compartimentul 
achizitii publice ajuta de catre o fuma de consultanta. 
Presedintele de sedinta informeaza consilierii ca votul acordat de catre cele trei comisii de 

specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot pozitiv. 
' Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru, 

domnii consilieri Semen Bogdan si Snagoveanu Adrian abtinandu-se. 
, 3. Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 

Corbeanca nr .11/2024 privind aprobarea organigramei, statului de funcţii şi regulamentului de 
organizare şi funcţionare ale aparatului de specialitate al Primarului Comunei Corbeanca. 
Presedintele de sedinta informeaza consilierii ca votul acordat de catre cele trei comisii de 
specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot pozitiv. 
Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de hotarare si se aproba cu unanimitatea celor 

prezenti fizic si on-line. 
, , 4. Proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de Organizare si Functionarea 

Consiliului Local al Comunei Corbeanca. 
Presedintele de sedinta informeaza consilierii ca votul acordat de catre cele trei comisii de 
specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot pozitiv. 
Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de hotarare si se aproba cn unanimitatea celor 
prezenti fizic si on-line. 

•, 5. Proiect de hotarare privind introducerea în inventarul bunurilor apartinand proprietatii 
publice a comunei Corbeanca a unui numar de 8 containere ce vor fi utilizate în cadrul 

, programului "lnfiintare Serviciu Complementar de Educatie Timpurie". 
Presedintele de sedinta informeaza consilierii ca votul acordat de catre cele trei comisii de 
specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot pozitiv. 
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6. 

Domnul primar informeaza consilierii locali despre stadiul lucrarilor la scoala noua cat si despre 
intentia acestuia de a contracta un credit in vederea crearii unui cash flow pentru sutinerea 
proiectelor privind "fufiintare infrastructura scolara si prescolara" . Domnul consilier Snagoveanu 
Adrian intreaba pe domnul primar daca are in vedere si alta optiune in afara aceleia de a contracta 
un credit bancar. Domnul primar raspunde ca va apela si la sprijinul consiliului judetean Ilfov dar 
va incerca si o finantare de la trezorerie. Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de 
hotarare si se aproba cu unanimitatea celor prezenti fizic si on-line. 
Proiect de hotarare privind acordul de principiu in vederea infiintarii unei societati. 
Domnul primar expune problemele pe care le intampina in acest moment societatea Trans Auto 
Corbeanca SRL iar ulterior afirma ca prin promovarea acestui proiect de hotarare se doreste 
separarea activitatilor desfasurate de societatea Trans Auto considerand ca in acest fel va putea face 
profitabila activitatea de salubritate desfasurata de aceasta societate. De asemenea, domnul primar 
afirma ca societatea Trans Auto are o activitate neprofitabila in cee ace priveste transportul in comun 
facand o paralela cu datoriile pe care primaria le inregistreaza la sfarsitul lunii noiembrie 2024 catre 
TPBI si ca exista riscul suspendarii transportului in comuna Corbeanca. 
Doamna consilier Gianina Lazanu intreaba pe domnul primar de ce se doreste infiintarea unei noi 
socitati si nu se continua cu actuala societate Trans Auto, intrucat o noua societate ar presupune 
angajarea unor noi administrator, directori etc. Domnul primar raspunde ca prin infiintarea unei noi 
societati se doreste separarea activitatilor pe care in prezent le desfasoara societatea Trans Auto 
respectiv salubrizare, catering si transport. Domnul primar raspunde ca prin aceasta separare a 
activitatilor se doreste sustenabilitatea serviciului de salubrizare si identificarea tuturor 
disfunctionalitatilor in celelalte activitati prestate, astfel incat acestea sa fie asezate pe criterii de 
eficienta economica. 
Doamna consilier Gianina Lazanu isi exprima dorinta ca acest proiect de hotarare sa fie doar un aviz 
de principiu pentru demararea procedurilor necesare infiintarii unei noi societati , iar infiintarea unei 
noi societati sa fie supusa aprobarii consiliului local; Domnul Primar fuce mentiunea ca exact acest 
lucru este trecut in textul proiectului de hotarare. 
Domnul consilier Snagoveanu Adrian intreaba daca actualii administrator vor fi desemnati si la noua 
societate. Domnul primar raspunde ca desemnarea noilor administrator ai societatii ce se doreste a 
fi infiintata vor fi desemnati conform prevederilor legale. 
Presedintele de sedinta sedinta informeaza consilierii locali ca votul acordat de catre cele trei comisii 
de specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot 
pozitiv. Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de ho tarare si constata ca acesta a fost 
aprobat cu 11 voturi pentru si 5 abtineri din partea. urmatorilor consilieri: Gianina Lazanu, 
Snagoveanu Adrian, Semen Bogdan, Caravana Dorei si Stefan Valentin. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea cotelor, valorilor impozabile, nivelurilor impozitelor 
si taxelor locale, alte taxe speciale si amenzile aplicabile in anul fiscal 2024, in comuna 

Corbeanca, 
judetul Ilfov. 
Presedintele de sedinta explica consilierilor locali situatiile cu privire la reducerea, scutirea sau 
majorarea taxelor si/sau impozitelor locale. 
Domnul consilier Semen Bogdan ii intreaba pe domnul primar in ce constau reducerile propuse in 
proiectul de hotarare. Domnul primar raspunde ca atat reducerile cat si scutirile sunt propuse in 
conformitate cu prevederile legale. 
Legat de majorari se prezinta situatia de fupt in sensul majorarii taxelor si impozitelor cu indicele 
de inflatie; suplimentar se majoreaza unele dintre acestea cu procente variand intre 20 - 50 % si se 
face o comparatie cu alte comune din Ilfov, comuna Corbeanca fiind printer comunele cu cele mai 
mici taxe si impozite din jude!. 
Domnul consilier Stefan Valentin intreaba cat va fi taxa pe gunoiul menajer. Presedintele de 
sedinta raspunde ca taxa va fi de 21 lei/luna/persoana. 
Domnul consilier Snagoveanu Adrian face afirmatia ca in mandatul anterior a propus o astfel de 
majorare care nu a fost aprobata. Domnul primar explica diferenta dintre cele doua situatii in 
sensul ca in momentul de fata exista o transparenta mult mai mare in ceea ce priveste cheltuirea 
banului public. 
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Presedintele de sedinta informeaza consilierii locali ca votul acordat de catre cele trei comisii de 
specialitate din cadrul consiliului local Corbeanca pentru acest proiect de hotarare este vot pozitiv. 
Presedintele de sedinta supune la vot acest proiect de hotarare si constata ca acesta a fost aprobat cu 
11 voturi pentru si 5 abtineri din partea urmatorilor consilieri: Snagoveanu Adrian, Semen Bogdan, 
Stefan V aleutin, Stan Sevasta, Hhanoafshar Payman. 

Avand in vedere faptul ca toate proiectele aflate pe ordinea de zi a sedintei au fost analizate, 
presedintele de sedinta declara inchisa sedinta. 

PRESEDINTE DE SEDINTA 
, MIHAILESClfNICOLAE SORIN 

/ 
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SECRETAR GENERAL 
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